

جامعــة العــلـوم والتـقنـيــة في الفــجيـرة UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

ننطلق معاً **FORWARD TOGETHER**

College of Dentistry

Bachelor of **Dental Surgery**



Admission Requirements

- A minimum High School Average of 85% for Advanced Track or 80% for Elite Track or equivalent in Standardized International Systems is required with no admission of General Track applicants.
- An Emirates Standardized Test (EmSAT) score of 1100 for English Language or an equivalent English Proficiency Test approved by the CAA.
- An EmSAT score of 800 for Arabic Language. Alternatively, the international students can register for a non-credited Basic Arabic Language course at the institution.
- An EmSAT score of 900 in Mathematics or equivalent, plus scores of 900 in two of the three science subjects (Chemistry, Biology or Physics). In the case that EmSAT scores in Mathematics and two science subjects are not available, a candidate shall sit an equivalent Admission Exam designed by the College of Dentistry which includes Chemistry, Biology, Physics and Mathematics.
- Passing a personal interview set by the College of Dentistry.
- Conditional admission will be allowed for not achieving the Arabic Language EmSAT score but not for English Language, Mathematics and science subjects (or equivalent admission test in these subjects) or overall High School Certificate, as above.

Graduation Requirements

Students will be awarded the Bachelor of Dental Surgery (BDS) degree upon fulfillment of the following requirements:

- Completing successfully the required credit hours (200 Credit Hours), including the University requirement courses, with an accumulative grade point average (AGPA) not less than C, otherwise students should take, during the following semester(s), clinical subjects as suggested by the academic advisor to fulfill this graduation requirement.
- Completing successfully the required clinical cases during the clinical phase in addition to the mandatory two months internal clinical training during summer.
- Submitting and defending a research project before an academic committee of the College.

Career Opportunities unities for BDS Holders









جامعــة العــلـوم والتـقنـيــة في الفــجيـرة UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

ننطلق معاً

FORWARD TOGETHER

كلية ط**ب الأسنان**

بكالوريوس جراحة الأسنان



- تعليم وتدريب جيل جديد من أطباء الأسنان المتمرسين في مجال صحة الفم و الأسنان وفقًا للمعايير العالمية.
- تنفيذ برنامج شامل للرعاية الصحية في صحة الفم و الأسنان مع التركيز على الجانب الوقائي من البرنامج.
- توفير خدمات طب الأسنان للمجتمع بشكل يتماشم مع اعلم مستويات المعايير العالمية.
 - المشاركة في البحث العلمي في صحة الفم و الأسنان بالتعاون مع مؤسسات عالمية مرموقة معنية بالطب و طب الأسنان ، والشركات المرتبطة بطب الأسنان.

البرامج التي تقدمها الكلية:

بكالوريوس جراحة الأسنان BDS

متطلبات القبول:

- الحصول على الحد الأدنى) 80%لمسار النخبة أو85 %للمسار المتقدم(لمعدل الثانوية العامةُ الإماراتية أو ما يعادلها .
 - و ما يعادلها.

 ♦ اجتياز اختبار الإمسات في اللغة العربية بدرجة (800) أ و ما يعادلها.
 - اجتياز اختبار الإمسات في اللغة الإنجليزية بدرجة (1100) أو ما يعادلها .
 - اجتياز اختيار الإمسات في الرياضيات بدرجة (900) أ و ما يعادلها .
- الحصول على معدل 900 في الأمسات في الرياضيات أو ما يعادلها، زائدا معدلات 900 في اثنين من مواد العلوم الثلاث (الكيمياء، الأحياء، الفيزياء). وفي حال عدم توفر المعدلات المطلوبة في الأمسات في الرياضيات ومادتي العلوم يجب على المتقدم الجلوس لامتحان القبول المعد بواسطة كلية طب الأسنان وذلك في مواد الكيمياء والأحياء والفيزياء والرياضيات.
 - اجتياز المقابلة الشخصية من قبل كلية طب الاسنان .
 - إضافة إلى ما تضعه الجامعة من شروط أخرى للقبول.

متطلبات التخرج:

• إكمال دراسة 200 ساعة معتمدة بنجاح والحصول علم معدل تراكمي لا يقل عن 2.00 من 4.0







مجالات العمل بعد التخرج

- المستشفيات العامة
- مراكز طب الأسنان الوقائية

 - خدمات القوات المسلحة

 - حمعیات طب الأسنان